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P R O T O K Ó Ł      Nr  LXIII/06  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu  23 luty 2006 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  18 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, kierownicy wydziałów UM i jednostek, radni 
powiatowi. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram LXIII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W dniu 21 lutego 2006r. wpłynął do Biura Rady projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia czasu 

obowiązywania  taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków przez 
Zakład InŜynierii Komunalnej. Czy Wysoka Rada chce wprowadzić ten punkt do dzisiejszego 
porządku obrad sesji? 

 
Władysław Oczkowicz  -  Radny  
 
- Proponuję by ten punkt przenieść na sesję marcową. 
 
GraŜyna Str ączek  -  Radna  
 
- Proponuję by ppkt 16 pkt 8 przenieść bliŜej. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W dniu dzisiejszym wpłynął wniosek radnego Krzysztofa Francikowskiego, iŜ chce 

uczestniczyć w Komisji ds. Społecznych i Zdrowia. 
- W ppkt 15 pkt 8 jest projekt uchwały w sprawie rezygnacji pani radnej GraŜyny Strączek z 

prac tej Ŝe Komisji. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Projekty uchwał powinny być zgłaszane zgodnie z statutem.  Natomiast 3 dni przed sesją 

projekt uchwały ma prawo zgłosić burmistrz. 
 
Krzysztof Francikowski  -  Radny  
 
- Moja decyzja jest podjętą na gorąco, po tym jak dowiedziałem się, ze juŜ 4 osoba rezygnuje z 

prac Komisji. Jako lekarz i jako radny chciałbym by komisja ta nie straciła na wartości, dlatego 
chciałbym do niej wrócić.  

 Chciałbym równieŜ by państwo poparli mój wniosek.  
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Myślę, Ŝe ta decyzja jest podyktowana zupełnie czymś innym, po prostu radni SLD 

przygotowują uchwałę, którą będą karać radnych, którzy są tylko w jednej komisji. 
- Chodzi równieŜ o to by była powtórka z poprzedniej kadencji, w której to mnie zabrano na pół 

roku  dietę poniewaŜ nie byłem w komisji. I dzisiaj przygotowywany jest wniosek, Ŝeby 
obowiązkowo były dwie komisje, a pan radny chce to zrobić przed podjęciem tej uchwały po to 
by być czystym wobec wszystkich radnych. 

 
Krzysztof Francikowski  -  Radny  
 
- Jako przewodniczący klubu SLD ja nic nie wiem o takiej uchwale i to jest prawda. 

Doszukiwanie się przez pana złych intencji z mojej strony jest zupełnie nie potrzebne. ZaleŜy 
mi na tym, by ta komisja zdrowia działała,a jeśli odejdzie jeszcze jedna osoba z komisji 
zdrowia, to moŜe będzie trzeba ją rozwiązać.  

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Kolejna rezygnacja z Komisji budzi pewien niepokój. Nie wiem czy jest to konflikt pomiędzy 

radnymi, czy jest to konflikt pomiędzy radą, a burmistrzem, czy moŜe jest to konflikt pomiędzy 
klubami.  

- 4 miesiące temu radna Strączek zgłosiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet 
za nieobecności w pracach komisji i temat ten powinien dzisiaj powrócić. 

- Wnoszę by ppkt 15 pkt 8 przenieść jako punkt 7. W pkt 8 wprowadzić projekt uchwały w 
sprawie wysokości diet. 

 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Przypominam o terminach składania projektów uchwał. Ponadto bardzo cieszę się z 

wypowiedzi szefa klubu radnych SLD, ze jeŜeli nie ma pomysłu by karać radnych za 
nieobecności, to myślę, Ŝe jest to bardzo dobra wiadomość.  

 
 
Krzysztof Francikowski  -  Radny  
 
- Ja nie powiedziałem, Ŝe nie ma, tylko powiedziałem, Ŝe ja o tym nic nie wiem.  
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Danuta Walczak  -  Wiceprzewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- UwaŜam, Ŝe wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie 

taryf jest niezgodne z naszym statutem, więc nie ma nad czym dyskutować. Temat ten trzeba 
przełoŜyć na przyszłą sesję. 

 
Robert Szczupider  -  Dyrektor ZIK  
 
- Składałem ten wniosek nie po to by był poddany pod obrady dzisiejszej rady.  ZłoŜyłem go 

poniewaŜ został przygotowany.  Jeśli wola rady jest taka by dzisiaj ten temat omawiać to 
moŜemy, ale jeśli nie to moŜemy to omówić na następnej sesji. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek radnej GraŜyny Strączek o przeniesienie ppkt 16 pkt 8 na ppkt 1 pkt. 8 Kto 

z państwa radnych jest za tym wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
7 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam,  Ŝe porządek obrad nie został zmieniony. 
 
 

Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad sesji: 
 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Przyj ęcie protokołu z obrad Sesji Rady Miejskiej w dniu 2 4 listopada 2005r. 
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odp owiedzi. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Strategia mieszkaniowa – gospodarowanie posiadan ymi przez gmin ę zasobami 

mieszkaniowymi w okresie od.1.01.2003r.-31.12.2005r . 
1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
2. Wprowadzenie. 
3. Dyskusja. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie : „ przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt: Strategia 

mieszkaniowa – gospodarowanie posiadanymi przez gmi nę zasobami 
mieszkaniowymi w okresie od 1.01.2003r.-31.12.2005r .”  

8.   Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. sprzeda Ŝy części działki nr 30/1 k.m. 45 poło Ŝonej przy ul. Borowej w Czeladzi. 
2.  sprzeda Ŝy działki nr 70, k.m. 54 poło Ŝonej przy ul. Robotniczej w Czeladzi. 
3. zwolnienia z obowi ązku zbycia w drodze przetargu działki na 125/5 k.m.  55 przy ul. 

Norwida w Czeladzi i uchylenia Uchwały Nr LIV/731/2 005 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 31 maja 2005r. 

4. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 241 k.m. 30 o pow. 165 mkw przy 
ul. Katowickiej w Czeladzi. 

5. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 45/1 k.m. 57 o pow. 453 mkw prz y ul. 
Ks. Skorupki w Czeladzi. 
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6. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działek nr 154/5 i 154/6 k.m. 4 o pow. 2.000 
mkw przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 

7. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 238/4 k.m. 29 o pow. 367 mkw pr zy ul. 
Aleja Ró Ŝ w Czeladzi. 

8. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 4/89 k.m. 31 o pow. 158 mkw prz y ul. 
Legionów w Czeladzi. 

9. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 35/1 k.m. 20 o pow. 41 mkw przy  ul. 
Staszica w Czeladzi. 

10. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 93/3 k.m. 20 o pow. 225 mkw prz y ul. 
Kili ńskiego w Czeladzi. 

11. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działek nr 105 i 106/1 k.m. 43 o pow. 315 
mkw przy ul. Borowej w Czeladzi. 

12. uchwalenia „ Gminnego Programu Wychodzenia z Be zdomno ści”. 
13. zmian w bud Ŝecie miasta na 2006r. 
14. zmiany uchwały Nr LXII/942/2006 z dnia 26 stycz nia 2006r. w sprawie dofinansowania 

budowy pomnika po święconego Czeladzianom zamordowanym w czasie II wojny 
światowej na terenach Zwi ązku Radzieckiego, realizowanej przez Stowarzyszenie  
Miło śników Czeladzi, w zakresie ufundowania tablicy pami ątkowej. 

15. zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w Cz eladzi z dnia 6 grudnia 2002r. w 
sprawie powołania i ustalenia składów osobowych sta łych Komisji Rady Miejskiej w 
Czeladzi. 

16. zmiany uchwały Nr LX/855/2005 z dnia 24 listopa da 2005r. w sprawie ustalenia 
regulaminu  okre ślającego wysoko ść oraz szczegółowe warunki przyznania 
nauczycielom dodatków za wysług ę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 
pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia. 

9. Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
10. Zamkni ęcie obrad Sesji. 
 
 
 
 

 
Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania nad protokołem. Czy są jakieś uwagi? Protokół z LX sesji w dniu 

24 listopada 2005. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do udzielenia informacji Burmistrza za okres międzysesyjny. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- /Przedstawia informację międzysesyjną/ 
- Proszę panią kierownik Jaroń o udzielenie odpowiedzi na wniosek radnego M. Kędzierskiego.  
 
GraŜyna Jaro ń  -  Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 

Nieruchomo ściami  
 
- Radny M. Kędzierski złoŜył wniosek w sprawie p. Władysławy Kozieł, która dzierŜawi działkę 

przy ul. 3 Szyb i występowała kilkakrotnie o sprzedaŜ tej działki. Pierwsze wystąpienie w 
2000r. i wtedy zarząd miasta podjął decyzję o nie przeznaczaniu tej działki do sprzedaŜy, 
kolejne wystąpienie w 2003r.  i wówczas dostała odpowiedź, ze działka ta objęta jest w planie 
zagospodarowania przestrzennego.  Wystąpiła po raz trzeci, ale działka ta jest w obszarze 
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w związku z czym nie moŜe zostać 
sprzedana. Zgodnie z harmonogramem najprawdopodobniej w kwietniu przedłoŜymy państwu 
projekt stosownej uchwały. Dopóki nie zostanie zatwierdzony plan miejscowy działka ta nie 
moŜe zostać sprzedana. Była przygotowywana wycena tej działki i być moŜe to stanowiło 
jakąś nadzieję dla pani Kozieł. W 2000 roku działka ta była traktowana jako rolnicza i 
wyceniona była na 13.000 zł . Zgodnie z planowanym planem miejscowym działka ta będzie 
działką budowlaną i będzie przeznaczona do sprzedaŜy w trybie przetargowym po nowej 
wycenie.  

 
 
Marian Kita  -  Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- 22.01 odbył się II bieg narciarski o puchar dyrektora MOSiR’u. Pierwsze miejsce zajął Marcin 

Mazur –Czeladź.  5. 02. pierwsze miejsce Waldemar Mazur –Czeladź, natomiast 12.02. w II 
biegu narciarskim Dąbrowa Górnicza pierwsze miejsce Waldemar Mazur – Dąbrowa 
Górnicza. Proszę o wyjaśnienie i sprostowanie. 

- Przyznawane są stypendia sportowe w oficjalnych rozgrywkach o zasięgu ogólnopolskim  w III 
lidze śląskiej.  III liga śląska nie ma zasięgu ogólnopolskiego tylko regionalny.  

 
 
GraŜyna Str ączek  -  Radna  
 
- Na stronie 11 jest  informacja, iŜ został rozstrzygnięty konkurs na realizację zadania 

publicznego- upowszechnianie kultury fizycznej i sportu. Chciałabym wiedzieć na jaki okres 
czasu i w jakich kwotach zostały udzielone dotacje klubowi „MCKS 1924”  i  „Górnik Piaski”. 

 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Problem bezrobocia. Pan burmistrz w wystąpieniach mówi o tym, iŜ odniósł sukces poniewaŜ 

zatrudnił 130 ludzi.  Pan dysponuje takim budŜetem, ze mógłby pan zatrudnić 1300 osób. Pan 
burmistrz zatrudnia do wykonywania pewnych prac osoby z zewnątrz np.: konserwacje zieleni 
będziemy przeprowadzać poprzez zlecenie z zewnątrz, powinien wykonywać to ZIK.  Do 
prostych robót przeprowadza się przetargi, a przecieŜ zdecydowaliśmy, Ŝe ZIK zwiększa 
zakres swoich zadań.  

- Dozór na były budynek po psychiatryku. Dlaczego dozór zlecamy firmie z zewnątrz? 
 
Zofia Baza ńska  -  Radna  
 
- Chciałabym dane porównawcze O.I. „ Senior” z 2005r.  
- Parę słów nt: „gminnego funduszu ochrony środowiska”  w 2005r. brak było zarówno 

dochodów jak i wydatków. W tym roku są niewielkie i chciałabym wiedzieć z jakiego tytułu. 
 
Teresa Kosmala  -  Radna   
 
- pkt. 9 –bezpieczeństwo., nie wiem czy kwota mandatów  karnych się zgadza. Proszę o 

wyjaśnienie.  



 6

 
Danuta Walczak  -  Wiceprzewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- 13 lutego wznowiona prowadzenie zajęć pozalekcyjnych i prowadzone są przez 39 

realizatorów . Jakiego rodzaju są to zajęcia, ile godzin tygodniowo, kto to są ci realizatorzy. 
 
Ireneusz Gawro ński  -  Radny  
 
- Dozór budynku po szpitalu psychiatrycznych, na jaki okres ta umowa została zawarta? 
- str. 6 wszczęto postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego na dostarczenie 

materiałów chemicznych. Jakie są to materiały chemiczne? 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Na stronie drugiej nie wszystkie zakłady są wymienione, z którymi Powiatowy Urząd Pracy ma 

podpisane umowy.  Brakuje ZBK. 
 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Rada Miejska uczciła  minut ą ciszy pami ęć ofiar tragedii hali w Chorzowie.  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych oraz udzielenia odpowiedzi. 
 
GraŜyna Str ączek  -  Radna  
 
- Czy to prawda, ze działająca przy MCKS 1924 III liga koszykówki została zlikwidowana? 
- Wśród planów komisji nie znalazłam planu komisji statutowo-regulaminowej. Czy komisja 

statutowo-regulaminowa działa na dzień dzisiejszy? 
- Zgłosiłam do tej komisji projekt uchwały czy on zostanie kiedyś przedstawiony Radzie? 
 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Co dzieje się z terenem Borzechy, który miał być zagospodarowany na cele sportowe ( wyciąg 

narciarski). 
- sprzedaŜ kina „ Uciecha”. Czy są tam prowadzone jakiekolwiek działania odnośnie 

modernizacji tego budynku przez nowych właścicieli.  
- Wymiana okien w hali  MOSiR. Proszę o odpowiedź na piśmie.  
- Jakie są wyniki rozmów z właścicielami budek na targowisku. Czy jest jakiś projekt w tym 

zakresie? Proszę o wyjaśnienie. 
- Dlaczego tak długo trwa remont przedszkola nr 10. Kiedy przewidywane jest zakończenie tego 

remontu?, proszę o szczegółową informację na ten temat. 
- Rada nie wyraziła zgody  na wynajem pomieszczeń w przedszkolu nr 12, co dalej z tym 

pomieszczeniem? 
 
 
Krzysztof Francikowski  -  Radny  
 
- kradzieŜ kabli elektrycznych przy ul. Katowickiej 117a, b. Proszę o naprawę tego oświetlenia. 
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Władysław Oczkowicz  -  Radny  
 
- mam apel do pana burmistrza i dyrektora ZIK  o udroŜnienie kanalizacji deszczowej. 
- przedstawiony materiał dot. taryf nie nadaje się do dyskusji, prośba by materiał ten został 

rozszerzony na komisję). 
 
Marian Kita  -  Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- dziury na ul. Szpitalnej. Droga ta powinna być pod szczególnym nadzorem, poniewaŜ jest to 

droga szczególnie uczęszczana, to jest droga wypadkowa. Ta droga powinna być w pierwszej 
kolejności łatana.  

- okrąglaki.  Mieszkańcy skarŜą się, Ŝe trzeba płacić za klepsydry, za ogłoszenia umieszczane 
na okrąglakach. UwaŜają równieŜ, Ŝe okrąglaki są zrobione z ich podatków. Składam formalny 
wniosek do burmistrza o rozwiązanie dotychczasowej umowy z osobą, która administruje 
okrąglaki.  

 
Zofia Baza ńska  -  Radna  
 
- Mieszkańcy osiedla Musiała i Legionów proszą o wkopanie tablic informacyjnych. 
- jaki jest obecny stan techniczny „ Ambasadora”? 
 
Teresa Kocot  -  Radna  
 
- Jest bardzo złe warunki wydawania Ŝywności przez PKPS w mieście.  
 
Sławomir Święch  -  Radny  
 
- Jaką pan widzi optymalną drogę do ograniczenia liczby bezrobotnych? Proszę przedstawić 

swoje stanowisko w tej sprawie.  
 
Teresa Kosmala  -  Radna  
 
- Szpital Psychiatryczny. Jak to się stało, Ŝe budynek ten nie został rozbudowany do 

fundamentów?, kto jest wykonawcą budowy, kiedy wykonawca budowy przejmie teren? 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Czy radny Andrzej Świątek płaci podatek od nieruchomości swojego mieszkania? 
 
 
PRZERWA 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o udzielenie odpowiedzi na zadane interpelacje. 
 
Henryk Michalski  -  Dyrektor MOSiR  
 
- Są dwie osoby Marcin Mazur i Waldemar Mazur, oboje są mieszkańcami Dąbrowy Górniczej, 

a reprezentują Czeladź.  
- okna. 8 lat temu okna, które zostały wymienione w części administracyjnej czyli od strony 

południowej i zostały wymienione w hali głównej.  Teraz wymieniane są ze środków 
Ministerstwa Edukacji.  

 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Proszę o tę informację na piśmie.  
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Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Jeśli pan złoŜy wniosek na piśmie, to ja równieŜ odpowiem na piśmie.  Wydaje mi się, Ŝe 

wyczerpująco udzieliliśmy tej informacji. Odpowiedź udzielana była 3 razy.  
 
Dorota B ąk  -  Sekretarz Miasta  
 
- Sprawy sportowe. 
- Jeśli chodzi o dotacje to konkurs się juŜ odbył, został rozstrzygnięty. Komisja konkursowa 

przyznała dotacje „ Górnik Piaski” 30.000 zł, MCKS 181.000, CKS 1924 123.900 zł. To są 
dotacje na rok 2006.  

- Stypendia zostały przyznane dla CKS 1924 oraz Miejskiego Czeladzkiego Klubu Sportowego.  
Wysokość stypendiów na cały rok to jest kwota 132.000 zł. –CKS 1924, MCKS -7.000 zł.  
Stypendia zostały przyznane zarządzeniem burmistrza.  Stypendia te podzielone są na 
transze na prośbę klubów.  

- Nagrody w lutym zostały wypłacone w wysokości 33.000 zł dla CKS 1924. 
- Nie wiemy nic na temat likwidacji III Ligii koszykówki. 
- Odczytuje treść pisma dot. Andrzeja Krugłego z Komendy Policji w Czeladzi.  Jest to pismo 

Dyrektora Przedszkola Nr 11. 
- Zajęcia pozalekcyjne. Są płacone z budŜetu miasta, realizowane są przez nauczycieli 

palcówek  szkolnych, specjaliści w danych dziedzinach.  Jeśli chodzi o liczbę godzin to jest to 
ok. 70 h tygodniowo. ( we wszystkich placówkach). 

 
Robert Szczupider  -  Dyrektor ZIK  
 
- Remont Przedszkola Nr 10 został zakończony 29.11 ubiegłego roku.  Jest kilka drobnych 

tematów, które wymagają dopracowania ( fragment chodnika, który wymaga przełoŜenia, 
cokół i balustrady do zrobienia). Materiał jest zakupiony, nasz robocizna, pracę rozpoczniemy, 
gdy pozwolą na to warunki klimatyczne. 

- udraŜnianie kanalizacji deszczowej, udraŜniamy zarówno na naszych drogach, jak równieŜ 
robi to powiat.  Jest to trudny temat, udraŜnianie w 100% jest niemoŜliwe.  

- ul. Szpitalna.  Wystosowaliśmy  pismo do Powiatowego Zarządu Dróg  z interwencja w tej 
sprawie. 

- Tablice informacyjne zostaną zamontowane pod koniec marca, kwiecień. Czekamy na 
sprzyjające warunki pogodowe.  

- problem bezrobocia.  Przy zatrudnianiu naleŜy pamiętać o wszystkich kosztach 
(wynagrodzenie, szkolenia, ubrania, wyŜywienie). Po podsumowaniu często okazuje się, Ŝe 
firmy w zewnątrz są konkurencyjni w stosunku do nas.  

- rozbiórka psychiatryka. Obecnie trwałą prace murarskie. Powstają nowe ściany. To wszystko 
co jest nad stropem ulega odtworzeniu. Pustki zostaną wypełnione, powstanie pierwszy strop i 
tą samą technologią zostanie pociągnięty drugi. Prace zostały rozpoczęte późną jesienią. 
Zima trwała długo. Przez cały czas trwała praca wewnątrz, której moŜe na zewnątrz nie widać. 

 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Pod koniec października nastąpiła zmiana WPI  czyli roboty mogły zacząć się dopiero w 

listopadzie.  
- Gdybyśmy nie rozpoczęli tych prac to musielibyśmy zwolnić kilkadziesiąt osób. Jak widać dla 

nas liczą się równieŜ cele społeczne.  
 
 
Robert Szczupider  -  Dyrektor ZIK  
 
- Sprawa dozorowania. Dozór prowadzi firma, która jest do tego przygotowana z koncesją.  Kto 

będzie wykonawcą nie wiem. Dopiero został ogłoszony przetarg.  
- Materiały chemiczne to jest ogólna nazwa specyfikacji dot. materiałów. Dotyczy to wszystkich 

farb olejnych, elewacyjnych, to są równieŜ kleje, wykładziny.  
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Ryszard M ędrzyk  -  Komendant Stra Ŝy Miejskiej  
 
- mandaty karne.  Mandat moŜe być nałoŜony od kwoty 20 zł do kwoty 500 zł.  
-  /Wyjaśnia procedurę nakładania mandatów karnych. / 
 
BoŜena Podgórska  -  Dyrektor ZBK  
 
- W ZBK są zatrudnione 3 osoby na staŜ i jedna osoba na przygotowanie zawodowe.  
 
Urszula Polak-Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- JeŜeli chodzi o realizację „ Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska”  w 2005r. na początku 

roku było środków 122.485 zł, do tego dochody osiągnięte w roku 2005- 108.406 zł. Natomiast 
realizacja wydatków była kwota 137.316 zł.  

 
Dorota B ąk  -  Sekretarz Miasta  
 
- PKPS –skargi wśród mieszkańców.  Faktycznie były skargi wśród mieszkańców Czeladzi, 

którzy nie mają Ŝadnych innych środków, czyli nie pracują, nie mają renty, emerytury i 
korzystają z pomocy MOPS’u. My staraliśmy się wyjaśnić tą sprawę. Byliśmy na takim 
spotkaniu z przedstawicielami PKPS’u i dostaliśmy informacje, Ŝe tylko w takich godzinach i w 
taki sposób Ŝywność ta moŜe być wydawana. PKPS korzysta z pomocy stowarzyszenia „ 
Jestem z Tobą”, gdzie równieŜ mieliśmy skargi osób korzystających z tej pomocy. W zeszłym 
tygodniu byliśmy na spotkaniu, na którym udzielono nam odpowiedzi, ze nie jest to naszą 
sprawą komu i w jakich godzinach wydawana jest Ŝywność. Taką odpowiedź otrzymaliśmy od 
pani Szotowskiej.  

 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Sprawa bezrobocia. Pierwszy raz słyszę, ze ktoś pracuje za 3 zł na godzinę. Jeśli tak jest to 

proszę to zgłosić do Państwowej Inspekcji Pracy. 
- W tej kadencji stworzyliśmy ok. 130 nowych i trwałych miejsc pracy.  
- Miejsca pracy nie są tworzone przez budŜet, tylko przez rynek. I w zaleŜności od tego jaka jest 

polityka rządu, polityka UE tyle będzie miejsc pracy w naszym kraju. Na dzień dzisiejszy nie 
maj jasnej polityki rządu w sprawie zwiększenia konkurencyjności gospodarki i tym samym 
realnej wizji zwiększenia miejsc pracy. Miejsca pracy tworzone są w sferze rynkowej, a nie w 
sferze budŜetowej. 

- Przedszkole Nr 12.  Nic nie będzie się działo dalej, rada nie podjęła uchwały.  
- Kino „ Uciecha”. Panie radny Świątek to czy ja kogoś znam, czy nie, nie ma nic do rzeczy i 

proszę takich argumentów nie uŜywać. Staram się wszystkich traktować jednakowo.  
- Nie ma moŜliwości wyegzekwowania czegokolwiek od osób, które zakupiły ten budynek. To, 

Ŝe wadliwie został sporządzony wykaz nieruchomości, to Ŝe wadliwie został podpisany 
protokół uzgodnień nie ma Ŝadnego przełoŜenia na treść umowy.  I to właśnie RIO 
kontrolowało na wniosek radnego Świątka.  

- Słupy ogłoszeniowe.  Nie zamierzam rozwiązać tej umowy.  Natomiast 20 nowych tablic 
będzie ogólno dostępnych. Zostaną zamontowane jak tylko pozwoli na to pogoda.   

- Jeśli chodzi o pozytywną stronę tych słupów to nigdy nie było takiego porządku jak teraz.  
Jeśli chodzi o nekrologi to są one zwolnione z opłat.  

- kradzieŜ oświetlenia. Muszę to sprawdzić.  
- Klub „ Ambasador”. Odbyło się spotkanie przedstawicieli ZIK’u wraz z dzierŜawcami tego 

obiektu, natomiast nie ma jeszcze podpisanej umowy dot. realizacji tego obiektu. Celem jest 
to, by wykonać nowy dach, ocieplić budynek i ładnie go odmalować. Jeśli oczywiście 
zmieścimy się kosztowo. Wiosną budynek ten powinien zostać otwarty.  

- targowisko. W poniedziałek odbyło się spotkanie z trzema stowarzyszeniami kupców z obu 
targowisk i z przedstawicielami kupców czeladzkich. Przedstawiona została koncepcja 
budowy hali targowej w rejonie placu przy ul. Auby. Koncepcja nie jest tania, ale zarazem 
mieści się w takich kwotach, w jakich dzisiaj buduje się hipermarkety. Z tego co wiem na 
dzisiaj ok. 40 osób jest zainteresowana wspólną realizacją tego obiektu. 50% będzie to wkład 
gminy, drugie 50% muszą zainwestować kupcy. Będzie zaciągnięty na to kredyt i spółka ten 
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kredyt będzie spłacać. Nie ma jeszcze ostatecznej decyzji kupców. Połowa targowiska na ul. 
Grodzieckiej będzie parkingiem, natomiast druga połowa moŜe zostać zagospodarowana na 
cele usługowo-handlowe.  

- ZłoŜyłem ofertę do Spółdzielni w sprawie wykupu nieruchomości. JeŜeli ZPCZ wyrazi zgodę to 
wówczas przedstawię państwu ofertę i będziemy mogli porozmawiać na ten temat.  

- JeŜeli chodzi o zagospodarowanie terenu „ Borzechy” to projekt był przygotowywany na 
zasadzie partnerstwa publiczno-prywatnego.  Była firma, która była tym tematem 
zainteresowana, ale warunki, które ta firma przedstawiła gdzie musielibyśmy zainwestować 
ok. 70.000 zł,  spowodowało, Ŝe prace utknęły w miejscu i ostatecznie ta firma dostała ofertę z 
Sosnowca. W efekcie czego zrezygnowała i przeniosła się do Sosnowca.  

 
Marian Kita  -  Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja Statutowo-Regulaminowa jest równieŜ komisją inwentaryzacyjną. W związku z czym 

zbiera się w zaleŜności od potrzeb. Nie jest komisją ani stałą, ani czasową , lecz 
dyspozycyjną. W tej kadencji komisja zbierała się kilkadziesiąt razy i sądzę, Ŝe nadal tak 
będzie. Serdecznie zapraszam  panią radną Strączek do prac Komisji. 

 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
 
Jan Rudzki  -  Mieszkaniec  
 
- Jestem dzisiaj z dwoma mieszkańcami, którzy przyszli w waŜnej dla nas sprawie.  Po raz 

trzeci zabieram głos w sprawie, która nurtuje mieszkańców ulicy Mickiewicza.  Jest tam 
kotłownia, która stwarza zagroŜenie dla Ŝycia ludzkiego. To jest sprawa powaŜna. Okien się 
tam nie otwiera dlatego, Ŝe ten dym leci prosto do mieszkania. Trzeci raz nagłaśniam tą 
sprawę i nic się w tym kierunku nie robi.  Dzisiaj kopalnia ta naleŜy do miasta.  Jak ktoś nie 
wierzy to niech przyjedzie i to zobaczy. To jest nie do wytrzymania. Tam są małe dzieci, ludzie 
chorzy na astmę. 

 
Pan Urbański  -  Mieszkaniec  
 
- Ja mieszkam na wprost tego komina, mieszkam na 1 piętrze. Okien nie otwieram. Chciałbym 

prosić pana burmistrza i radnych by zajęli się tą sprawą  bo jest to bardzo uciąŜliwe dla Ŝycia.  
 
Zdzisław Szczybik  -  Mieszkaniec  
 
- Jestem mieszkańcem tego bloku, mieszkam na II piętrze, na wprost tego komina. Moja Ŝona 

jest chora na zaawansowana astmę.  Proszę by rozwiązać ten problem.  
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Półtora roku temu gmina przejęła ten teren. Czy problemy zaczęły się wówczas gdy gmina 

przejęła ten teren? Problem zaczyna się pojawiać wtedy kiedy gmina zaczyna przejmować 
jakiś majątek. Ten majątek mógł być przejęty w poprzedniej kadencji ale wówczas zarząd nie 
chciał przejąć tego majątku. Przedtem pan Rudzki nie walczył o to. Ja dowiedziałem się 
tydzień temu z pisma pana Gawrońskiego, Ŝe taki problem jest. Skierowałem sprawę do 
MOSIR’iu Ŝeby sprawę zbadać i na pewno zajmiemy się tym problemem. Reakcja nasza 
będzie prosta- zamkniemy kotłownie.  Co z kolei będzie uciąŜliwością dla klubu.  Tak na 
marginesie ten klub cenie sobie najbardziej poniewaŜ on od nas chce najmniej.  To jest 
społeczna organizacja i dobrze by było Ŝeby wszystkie organizacje tak działały. Szkoda, Ŝe 
radni z Piasków nie wprowadzili tego zadania inwestycyjnego do WPI. Ja postaram się 
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wprowadzić to zadanie do WPI bo to jest podstawa dalszych działań. MoŜemy zamknąć tą 
kotłownie, ale na pewno w tym roku nie uruchomimy nowej. Ja mogę zagwarantować, Ŝe tą 
kotłownie zamkniemy i Ŝe na przyszły rok wprowadzimy do planu inwestycji budowę kotłowni. 
Proszę pamiętać, ze działamy na podstawie budŜetu i WPI.  

 
 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zasadniczego tematu obrad dzisiejszej sesji nt: Strategia mieszkaniowa- 

gospodarowanie posiadanymi przez gminę zasobami mieszkaniowymi w okresie od 
1.01.2003r.- 31.12. 2005r. W punkcie pierwszym mamy p0owołanie Komisji Uchwał i 
Wniosków. Proszę o kandydatów do Komisji Uchwał i wniosków. 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Skład Komisji Uchwał i Wniosków – G. Strączek, W. Oczkowicz, S. Święch. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do wprowadzenia do tematu. 
 
BoŜena Podgórska  -  Dyrektor ZBK  
 
- Omawia materiał przedstawiony radnym.  
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy są jakieś pytania? 
 
 
Sławomir Święch  -  Radny  
 
- Gratuluje burmistrzowi i dyrekcji ZBK otrzymania certyfikatu jakości, to świadczy o pewnym 

przygotowaniu i zasobów i metod działania to tych wymogów.  Jednym z warunków jest 
utrzymywanie nieruchomości w stanie nie pogorszonym. Czy w polityce czynszowej miasta 
jest, a jeśli tak to kiedy stopniowe dojście do tego optymalnego poziomu czynszu, który 
zgodnie z wymogami ustawowymi ma wynosić 3%?  Czy jest taki zamiar, jeśli tak to w jakim 
czasie?. 

 
 
Teresa Kosmala  -  Radna  
 
- W tym materiale brakuje mi informacji nt. tego co dzieje się we wspólnotach mieszkaniowych.  

Wspólnoty mają swój własny system rozliczeń. W jaki sposób odbywają się remonty we 
wspólnotach? Jaki jest stan funduszu remontowego 136 wspólnot?. 
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- SprzedaŜ lokali. Jaka jest polityka sprzedaŜy tych mieszkań komunalnych?, od czego zaleŜy 
które mieszkania nadają się do sprzedaŜy? 

  
 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Dlaczego tak wysokie jest zadłuŜenie czynszowe? Jakie jest zadłuŜenie lokali mieszkalnych, a 

jakie jest zadłuŜenie lokali uŜytkowych? 
- Ile jest postępowań komorniczych umorzonych i na jaką kwotę? 
 
 
Teresa Kosmala  -  Radna  
 
- Czy to zadłuŜenie dot. takŜe wspólnot? 
 
Ewa Kiedrzyn  -  Kierownik  
 
- Polityka czynszowa. Na ten moment wartość odtworzeniowa wynosi ponad 2600 zł i przy 

takiej wartości odtworzeniowej stawka czynszu musiała by się kształtować na wysokości 6, 70 
zł za 1 mkw. My obecnie realizujemy program gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
gminy opracowanym w 2003 roku do 2008r. w tych najbliŜszych  planach nie ma takiej polityki 
osiągnięcia tego pułapu czynszu wolnorynkowego. Maksymalną stawką, którą mielibyśmy 
osiągnąć jeŜeli chodzi o wartość odtworzeniową to jest 2, 010 wartości odtworzeniowej. Ta 
polityka została juŜ oceniona wielokrotnie, jako politykę dobrą, stabilną. Jest to polityka 
skuteczna, o czym świadczy fakt, ze wszystkie remonty pokrywane są wpływami z  czynszów, 
a nie z dotacji.   

- Im wyŜsza stawka czynszowa tym większe zadłuŜenie.  Drugim elementem, który prowadzi do 
wzrostu zadłuŜenia jest niewłaściwa polityka państwa jeŜeli chodzi o egzekucje. Nie ma 
egzekucji,  natomiast eksmisje prowadzone przez komornika pozostawiają wiele do Ŝyczenia.  
W przypadku eksmisji kpc nakłada na gminę obowiązek zapewnienia lokali socjalnych, bądź 
pomieszczeń tymczasowych. Pozostawia wiele do Ŝyczenia sama technika wykonywania 
eksmisji.  

 Osoby zadłuŜone wiedzą, Ŝe egzekucja jest nieskuteczna.  
- JeŜeli chodzi o zadłuŜenie lokali uŜytkowych to są to dane, które wykraczają poza materiał, 

który mieliśmy przygotować.  Stan zaległości czynszowych obejmuje równieŜ mieszkania 
komunalne, które znajdują się we wspólnotach mieszkaniowych. Są to dane łączne. JeŜeli 
chodzi o najem lokali uŜytkowych i wynikające z stąd zadłuŜenia czynszowe to są to zaległości 
bieŜące. W indywidualnych przypadkach kiedy zadłuŜenie przekracza okres 3 miesięcy to 
wówczas rozpoczynamy czynności zmierzające do rozwiązania tej umowy.  

 
 
BoŜena Podgórska  -  Dyrektor ZBK  
 
- Jeśli chodzi o nieskuteczne postępowania komornicze to w ubiegłym roku było ich 8. JeŜeli 

postępowanie jest nieskuteczne to teŜ nie znaczy, Ŝe ZBK w tym kierunku nic nie robi. Po 
jakimś czasie sprawa ponownie trafia do rozpatrzenia. JeŜeli otrzymujemy informację, Ŝe 
osoba zadłuŜona otrzymała pracę to wówczas znowu występujemy do komornika.  

 
 
Maciej Bednarczyk  -  Zast ępca Dyrektora  ZBK  
 
- Co roku odbywają się zebrania wspólnot mieszkaniowych  i na kaŜdym zebraniu ustalamy 

program, który ma być zrealizowany. Ustalamy plan gospodarczy, z którego na kolejnym 
zebraniu się rozliczamy. W tym roku zrealizowaliśmy 98% prac  załoŜonych w tym programie. 
Stan funduszu remontowego wynosi 1.436.878 zł. 

- W przypadku wspólnot mieszkaniowych zadłuŜeń nie ma.  
- Plany remontowe na ten rok będą ustalane na zebraniu wspólnot w marcu.  
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GraŜyna Jaro ń  -  Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 
Nieruchomo ściami  

 
- JeŜeli chodzi o sprzedaŜ mieszkań to na dzień dzisiejszy jest ona wstrzymana.  Dzieje się to 

na tych nieruchomościach, na których budynki mieszkalne stoją w ten sposób, Ŝe klatkami są 
na wydzielonych nieruchomościach o powierzchni często równej powierzchni zabudowy 
budynków.  Tym samym działki te nie spełniają warunków działki budowlanej. W związku z 
czym podjęliśmy zadanie uporządkowania tego tematu, czyli scalenia drobnych działek  i od 
nowa wydzielenia działek, które będą spełniać warunki działek budowlanych.  W tej chwili 
wstrzymana  jest sprzedaŜ budynków na następujących ulicach: Grodziecka, Tuwima, 17-
Lipca, Armii Krajowej, częściowo Waryńskiego i Reymonta.  

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Otwieram dyskusję.  
 
Władysław Oczkowicz  -  Przewodnicz ący Komisji ds. Gospodarczych i 

Integracji z Uni ą Europejsk ą.  
 
- Temat ten jest bardzo małym fragmentem zagadnienia, którym powinniśmy się zająć. Dobrze 

się stało, ze strategia, która została uchwalona w 2000 roku, uchyliliśmy uchwałą z 2003r., Ŝe 
powstał wtedy bardziej ograniczony program gospodarowania mieszkaniowym zasobem na 
lata 2004-2008. Analizując teraz ten program nie wiem jak to się stało, ze tak szybko 
podjęliśmy tą uchwałę bo stwierdzam dzisiaj wiele uchybień. Jest materiałem mało 
wartościowym na dzisiaj.  Powinniśmy pomyśleć nad tematem strategii mieszkaniowej, czyli o 
polityce czynszowej i o obowiązkach gminy w stosunku do swoich mieszkańców. To jest 
potęŜny zakres działania gminy i decyduje równieŜ o rozwoju naszego miasta.  

- Mamy bardzo duŜy bałagan jeŜeli chodzi o sprzedaŜ lokali mieszkalnych i domków fińskich.   
- UwaŜam, Ŝe zbyt pochopnie trafiła do mieszkańców informacja o moŜliwości wykupu ich 

mieszkań.  
- Polityka czynszowa. UwaŜam, Ŝe prowadzona jest w mieście prawidłowo.  
- JeŜeli chodzi o sprzedaŜ mieszkań musimy zastanowić się czy tak, czy nie, czy nam jako 

gminie opłaca się ta sprzedaŜ czy nie. Czy ilość mieszkań komunalnych i socjalnych jest 
wystarczająca czy nie. NaleŜy nad tym zastanowić się. To są podstawowe pytanie, na które 
my jako rada powinniśmy sobie odpowiedzieć.  

- Odczytam wniosek, który został wypracowany i przyjęty przez Komisję gospodarczą: komisja 
wnioskuje o dokonanie analizy i weryfikacji polityki mieszkaniowej w gminie z uwzględnieniem 
obowiązujących przepisów prawa w celu opracowania i uchwalenia załoŜeń strategii 
mieszkaniowej na kolejne lata odpowiednio spójne z przyjętym WPI. Zdaniem komisji jest to 
rzecz niezbędna.  

 
Andrzej Świątek   - Przewodnicz ący Komisji Finansowo-Bud Ŝetowej  
 
- Odczytuje treść wniosku opracowanego i przyjętego przez komisję Finansowo-BudŜetową .  
- NajwaŜniejszą rzeczą w Ŝyciu jest mieszkanie. Człowiek, który ma mieszkanie moŜe czuć się 

bezpieczny. Dlatego naszym zadaniem jest konieczność zabezpieczenia niezbędnych 
środków na mieszkania socjalne.  W galopie zmian uchwał nie dostrzegliśmy tego, Ŝe 
pozbywamy się strategii, która jest niezbędna.  

- W jaki sposób będziemy egzekwować zadłuŜenia czynszowe, jak dalej to będzie?. Burmistrz 
wybiera pewne fragmenty strategii, które realizuje, i których nie realizuje.  

- UwaŜam, Ŝe wniosek, który padł na komisji gospodarczej jest poniekąd słuszny, tylko dzisiaj 
zbyt późno chcemy opracowywać strategie dla rady następnej kadencji. UwaŜam, Ŝe podczas 
dzisiejszej dyskusji powinien paść wniosek o przygotowaniu treści uchwały, która by określała 
warunki sprzedaŜy mieszkań, po to by przed zakończeniem naszej kadencji mieszkańcy, 
którzy zainteresowani są kupnem mieszkań mogli to zrobić. UwaŜam, Ŝe jesteśmy jedną z 
nielicznych gmin, która ogranicza nabywanie mieszkań komunalnych.  
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Andrzej Krugły  -  Radny  
 
- Chciałbym poprzeć stanowisko radnego Świątka w temacie wykupu mieszkań i własności 

prywatnych lokali.  Pan Bednarczyk powiedział, Ŝe z tymi, którzy mają mieszkania właściwie 
praktycznie nie ma problemu z płaceniem czynszu.  Jedynym sensownym rozwiązaniem jest 
szybka prywatyzacja i sprzedaŜ najemcom mieszkań w celu takim, by ludzie zaczęli dbać o te 
mieszkania i płacić czynsz. UwaŜam, Ŝe powinniśmy się zająć tylko polityką socjalną, 
poniewaŜ wiele jest patologii w przyznawaniu mieszkań komunalnych i to nie tylko w Czeladzi.  
NaleŜy zlikwidować kolejkę oczekujących na mieszkania komunalne, to jest mój wniosek.  

 
GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji O światy, Kultury, Sportu i 

Bezpiecze ństwa  
 
- Komisja przyjęła materiał. Dwa głosy były za, reszta członków komisji wstrzymała się od 

głosu.  
- Chciałbym zapytać przedstawicieli ZBK o szansę zamiany mieszkania socjalnego na 

komunalnego rodzinie wielodzietnej, która złoŜyła podania gdzie tylko mogła. Matka od 
niedawna pracuje, więc wiem, Ŝe będą w stanie utrzymać mieszkanie komunalne. Nie jest to 
rodzina patologiczna. Jakie szanse miałaby ta rodzina na zamianę tego mieszkania? 

 
 
Ewa Kiedrzyn  -  Kierownik  
 
- Ja nie umiem w tej chwili powiedzieć. Musi zostać przeprowadzone postępowanie. Muszą 

zostać spełnione pewne określone warunki. W 99% osoby, które otrzymały mieszkania 
socjalne kwalifikują się do tego by umowy te przedłuŜyć. Dlatego teŜ nie mamy odzysku tych 
mieszkań. Jeśli będzie zgłoszona ta sprawa to komisja mieszkaniowa zbada tą sprawę, ale 
muszę zaznaczyć, Ŝe na pewno nie moŜe być Ŝadnego precedensu.  

 
 
Sławomir Święch  -  Radny  
 
- Chciałbym odnieść się do stanowiska komisji finansowej i powiedzieć, Ŝe ten wniosek nie 

został przyjęty jednomyślnie, były równieŜ głosy przeciwne. UwaŜam,  Ŝe lansowanie bardzo 
jednoznacznej polityki zmierzającej do sprzedaŜy mieszkań czy prywatyzacji w praktyce 
spowoduje, Ŝe będziemy naruszali ustawę o samorządzie gminnym. Zgodnie z tą ustawą nie 
moŜe dominować tylko aspekt wyprzedaŜy mieszkań. UwaŜam, Ŝe właśnie w ten sposób 
ułatwilibyśmy politykę lansowaną jeszcze od czasów AWS,u, która zakładała jednoznacznie, 
Ŝeby problem mieszkaniowy, czy czynszowy sprowadzić do wspólnoty mieszkaniowej, a 
wtedy nikt juŜ nimi nie będzie się zajmował.  Taki element polityki mieszkaniowej, który byłby 
nastawiony wyłącznie na pro wyprzedaŜ  na rzecz uzyskania odrębnej własności większości 
zasobów, które dzisiaj są zasobem mieszkaniowym gminy, uwaŜam, ze jest niewłaściwa. 
Apeluje o bardzo duŜy rozsądek przy formułowaniu tak jednoznacznego wniosku, jeśli w ślad 
za tym nie ma innych mechanizmów, które ułatwiały by utrzymanie czy rozbudowę tą gminną 
sferę mieszkaniową na poziomie socjalnym i komunalnym.   

 
 
Władysław Oczkowicz  -  Radny  
 
- Chciałbym dowiedzieć się ile osób dostało potwierdzenia pisemne, ze po spełnieniu 

określonych warunków mieszkania zostaną im odsprzedane.  
- Jakie przepisy pani kierownik Jaroń stosuje przy sprzedaŜy mieszkań? 
 
GraŜyna Jaro ń  -  Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 

Nieruchomo ściami  
 
- Na dzień dzisiejszy obowiązuje uchwała z 1998r. w sprawie określenia sprzedaŜy domków 

fińskich i lokali mieszkalnych w budynkach. W tej uchwale pierwotnej były określone 
procentowe bonifikaty obowiązujące przy sprzedaŜy mieszkań. W następnej uchwale z 2001 r.  
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§ 6 został zmieniony ( 40% bonifikaty przy jednorazowej wpłacie gotówkowej) i ten § 
obowiązuje do dzisiaj.  § 7 uchwały z 1998r. nie obowiązuje.  

 
 
Władysław Oczkowicz  -  Radny  
 
- Proszę w tym zakresie o wykładnię prawną.  
 
GraŜyna Jaro ń  -  Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 

Nieruchomo ściami  
 
- Wniosków na wykup mieszkań na dzień dzisiejszy jest 45, w tym 19 wniosków zostało 

załatwionych w ten sposób, Ŝe dokonano tam wyceny lokali . Są to róŜne kwoty w zaleŜności 
od tego, w którym roku wniosek ten był złoŜony.  Łącznie jest to kwota 7.342.000 zł.   

 
 
Władysław Oczkowicz  -  Radny  
 
- W związku z powyŜszym, czy nie uznajecie państwo konieczności przynajmniej zrealizowania 

wykupu mieszkań dla tych 19 osób, Ŝeby być honorowym i respektować zobowiązania 
przekazane tym ludziom na piśmie?  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Zobaczymy po wspólnotach. 
 
Zbigniew Szaleniec  -  Senator RP  
 
- Obecny rząd ma bardzo bogate plany jeŜeli chodzi o budownictwo, ma przybyć w ciągu 

najbliŜszych lat wiele tysięcy, czy milionów mieszkań. Być moŜe jakiś program juŜ wojewoda 
przygotowuje w tym względzie dla gmin i Ŝebyśmy nie przegapili w naszej strategii tego 
tematu. W związku z czym mam pytanie do pana burmistrza czy są juŜ jakieś sugestie, o 
których warto dzisiaj mówić dlatego, ze problem mieszkaniowy w naszym mieście jest bardzo 
duŜy.  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Na razie nic nie wiadomo, Ŝeby były jakieś pozytywne zmiany poza tymi, o których rozpisuje 

się prasa. śadnej oferty kierowanej do gmin nie ma i nic nie wskazuje na to, Ŝeby kiedykolwiek 
były. My realizujemy 35 mieszkań  między innymi na ul. Szpitalnej za własne pieniądze. 

 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Nie moŜna mieszkańcom przekazywać informacji, ze nie ma uchwały, na podstawie, której 

odbywa się sprzedaŜ mieszkań.  Taka uchwała przecieŜ jest. Mówi się równieŜ, ze to rada 
wstrzymała sprzedaŜ mieszkań. Takich informacji nie moŜna przekazywać mieszkańcom, bo 
to nie prawda.  Wnoszę tą sprawą zajęła się Komisja Rewizyjna.  

 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. Proszę Komisja Uchwał i Wniosków o przedstawienie 

protokołu.  
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GraŜyna Str ączek  -  Przewodnicz ąca Komisji Uchwał i Wniosków  
 
- Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków.  
- wniosek Nr 1:Komisja wnioskuje o dokonanie analizy i weryfikacji polityki mieszkaniowej 

gminy z uwzględnieniem obowiązujących przepisów prawa, w celu opracowania i uchwalenia 
załoŜeń  strategii mieszkaniowej na kolejne lata, odpowiednio spójne z przyjętym WPI. 

- Wniosek Nr 2: w ramach opracowania przyszłej strategii mieszkaniowej gminy Czeladź, 
zwiększyć sprzedaŜ mieszkań komunalnych ich dotychczasowym uŜytkownikom. 

- Wniosek Nr 3: Opracować jednolitą uchwałę dot. sposobu zbywania mieszkań. 
- Wniosek Nr 4: zlikwidować kolejkę oczekujących na mieszkania komunale, a tym samym 

zdjąć z gminy obowiązek zabezpieczania mieszkańcom lokali komunalnych. 
- Wniosek Nr 5: W programie uwłaszczenia mieszkań komunalnych gminy nie preferować 

wyprzedaŜy lokali  dla zachowania moŜliwości realizacji celów polityki mieszkaniowej gminy 
wynikającej z ustawy o samorządzie gminnym. 

- Wniosek Nr 6: zobowiązać Komisję Rewizyjną do przeprowadzenia kontroli dot. sprzedaŜy 
mieszkań komunalnych w okresie od 1.01.2003-31.12.2005r. 

- Komisja proponuje by w uchwale wykreślić słowa: „ strategia mieszkaniowa”.  
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przegłosowanie wniosku Nr 1. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przyj ęty przez Rad ę. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przegłosowanie wniosku Nr 2. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko 
 
8 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przyj ęty przez Rad ę. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przegłosowanie wniosku Nr 3. 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, A. Horzelska-
Matyja 

 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przyj ęty przez Rad ę. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przegłosowanie wniosku Nr 4. 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, A. Horzelska-
Matyja 

 
1 radnych głosowało za 
12 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przyj ęty przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przegłosowanie wniosku Nr 5. 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, A. Horzelska-
Matyja 

 
7 radnych głosowało za 
7 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przyj ęty przez Rad ę. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przegłosowanie wniosku Nr 6. 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, A. Horzelska-
Matyja 

 
5 radnych głosowało za 
8 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przyj ęty przez Rad ę. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do wiadomości informacji nt: 

Gospodarowanie posiadanymi przez gminę zasobami mieszkaniowymi w okresie 1.01.2003r.-
31.12.2005r. 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przyj ęta przez Rad ę. 
 
 
 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
 
- Przechodzimy do pkt. 8 porządku obrad, czyli podjęcia uchwał.   
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy części działki nr 30/1 k.m. 45 

połoŜonej przy ul. Borowej w Czeladzi. Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja 
 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 70, k.m. 54 połoŜonej przy 

ul. Robotniczej w Czeladzi. Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja 
 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
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Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
  
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze 

przetargu działki na 125/5 k.m. 55 przy ul. Norwida w Czeladzi i uchylenia Uchwały Nr 
LIV/731/2005 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 31 maja 2005r. Czy są jakieś pytania?, kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja 
 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 241 k.m. 30 o pow. 165 mkw przy ul. Katowickiej w Czeladzi. Czy są jakieś pytania?, 
kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
 radny K. Francikowski 

 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie  przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 

45/1 k.m. 57 o pow. 453 mkw przy ul. Ks. Skorupki w Czeladzi. 
Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
 

 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działek nr 154/5 i 154/6 k.m. 4 o pow. 2.000 mkw przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 
 - Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
 

 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 

238/4 k.m. 29 o pow. 367 mkw przy ul. Aleja RóŜ w Czeladzi wraz z autopoprawką 
 
GraŜyna Jaro ń  -  Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 

Nieruchomo ściami  
 
- Autopoprawka polega na tym , Ŝe wprowadzamy dotychczasowego spadkobiercę.  
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli nie ma pytań, kto z państwa jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
 

 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 

4/89 k.m. 31 o pow. 158 mkw przy ul. Legionów w Czeladzi. 
- Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 
 radna A. Horzelska- Matyja, 
 radny I. Gawroński 

 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 

35/1 k.m. 20 o pow. 41 mkw przy ul. Staszica w Czeladzi. 
- Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
  

 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 

93/3 k.m. 20 o pow. 225 mkw przy ul. Kilińskiego w Czeladzi. 
- Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
  

 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części  

działek nr 105 i 106/1 k.m. 43 o pow. 315 mkw przy ul. Borowej w Czeladzi. 
- Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
  

 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia „ Gminnego Programu 

Wychodzenia z Bezdomności”. 
- Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
 radny A. Krugły 
  

 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2006 rok.  
 
 
Urszula Polak- Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- Omawia zmiany w budŜecie miasta na 2006 rok. 
- Odczytuje treść pisma z Ministerstwa Rozwoju Regionalnego.  
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jakieś pytania? 
 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Ja w dalszym ciągu nie wiem czy po spłaceniu tej kwoty 750.000 zł zadłuŜenie gminy 

zmniejszy się czy utrzyma się na tym samym poziomie? 
 



 23

 
Urszula Polak- Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- ZadłuŜenie się zmniejszy o tą spłaconą poŜyczkę czyli o 400.000 zł.  
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Ile wynosi zadłuŜenie gminy na dzień dzisiejszy? 
 
 
Urszula Polak- Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- ZadłuŜenie do planu na koniec 2006r. przed tą zmianą to było 24.412.290 zł, natomiast po tej 

zmianie będzie zadłuŜenie 23.983.846 zł.  
 
 
Ireneusz Gawro ński  -  Radny  
 
- Z moich wyliczeń wynika, ze rozchody powinny nam wzrosnąć o 428.444 zł, wolne środki 

zwiększyły się o 968.693 zł. Z tych wolnych środków przeznaczyliśmy 180.943 zł na rozchody 
czyli na spłatę kredytu, natomiast 787.750 zł daliśmy to jako minus do przychodów.  Czyli 
zaciągnięte kredyty będą w tym roku mniejsze o 700.180 zł.  

 
 
 
Urszula Polak- Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- Nie.  Dochody zmniejszamy o 787.000 zł i zwiększamy plan wolnych środków o te 787.000 zł, 

bo tego zapisu nie było w budŜecie.  Wolnych środków było tylko 1.450.000 zł. 
 
 
Teresa Kosmala  -  Radna  
 
- Czy oddanie tych 428.000 zł będzie się teŜ wiązało z pewnymi odsetkami w związku z 

przetrzymywaniem tych pieniędzy na koncie? 
- § 7 dot. O.I. „ Senior”. Chciałabym zainteresować moŜe Komisję Społeczną „Seniorem” , 

dlatego, Ŝe po tej uchwale wydaje się, Ŝe z tego ośrodka robi się bardziej taki hotel dla 
pensjonariuszy niŜ obiekt jako forma pomocy socjalnej dla starszych ludzi, którzy nie mają 
opieki. Pieniądze przychodzą, więc trzeba je przyjąć, ale naleŜy zastanowić się czy nie ma 
innych potrzeb. 

 
 
Urszula Polak- Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- Fundusz tylko wspominał o odsetkach. Natomiast chcąc mówić o jakichkolwiek odsetkach 

musieliby wystawić notę odsetkową, poniewaŜ nie było określonych terminów zwrotów w tej 
umowie. Sprawa jest w toku. Jest w Ministerstwie. My teŜ czekamy na wyjaśnienie. JeŜeli 
nawet będą odsetki to będą bardzo małe, natomiast my będziemy pisać o umorzenie, jeŜeli 
będzie takie stanowisko. 

 
 
 
Marek Mrozowski  -  Burmistrz Miasta  
 
- To, Ŝe my chcemy zwracać część tej poŜyczki nie wynika z jakiegokolwiek zapisu, z 

jakiegokolwiek aktu prawnego. Jest to interpretacja Funduszu i nie jest poparta i nie jest 
poparta jakąkolwiek podstawą prawną. MoŜna powiedzieć, Ŝe jest to precedens. Pani 
Skarbnik odczytała pismo z Ministerstwa Rozwoju Regionalnego i jak widać nikt jeszcze nie 
zajął stanowiska w tej sprawie. Patrząc z punktu widzenia prawa moglibyśmy się zaprzeć i nie 
oddawać tych pieniędzy, ale wkrótce będziemy występować do Wojewódzkiego Funduszu o 
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kolejne pieniądze i po co mamy tworzyć sztuczne bariery do tego by fundusz robił nam na 
złość w przyszłości.  

- JeŜeli chodzi o O.I. „ Senior”  czyli 50.000 zł.  To właśnie realizowane jest na podstawie 
wniosku Komisji, który został przekształcony w uchwałę Rady Miejskiej, Ŝe naleŜy dąŜyć do 
zbilansowania przychodów i wydatków w „ Seniorze” i to właśnie jest realizowane.  

 
Teresa Kosmala  -  Radna  
 
- Czyli 428.000 zł to będą jak gdyby wkład własny? 
 
Urszula Polak- Wałek  -  Skarbnik Miasta  
 
- Tak. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa jest za? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/   

 
 
 
13 radnych głosowało za 
1 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXII/942/2006 z dnia 26 

stycznia 2006r. w sprawie dofinansowania budowy pomnika poświęconego Czeladzianom 
zamordowanym w czasie II wojny światowej na terenach Związku Radzieckiego, realizowanej 
przez Stowarzyszenie Miłośników Czeladzi, w zakresie ufundowania tablicy pamiątkowej. 

- Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
 
 
Anna Horzelska-Matyja   -  Radna  
 
- Wnoszę autopoprawkę o wykreślenie § 1. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przegłosowanie wraz z autopoprawką. 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/   
  

 
 
19 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w

  Czeladzi z dnia 6 grudnia 2002r. w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych 
Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi. 

- 2 lutego wpłynęło pismo radnej GraŜyny Strączek o rezygnacji z prac w Komisji ds. 
Społecznych i Zdrowia wraz z projektem uchwały. 

- Czy są jakieś pytania?, kto jest za? 
 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
 radna G. Strączek 

 
  

 
8 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LX/855/2005 z dnia 24 

listopada 2005r. w sprawie ustalenia regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia. 

- Czy są jakieś pytania? 
 
 
Marian Kita  -  Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W § 10 co naleŜy rozumieć 20% wynagrodzenia zasadniczego z tytułu pracy w trudnych 

warunkach, 30% wynagrodzenia zasadniczego z tytułu pracy w uciąŜliwych warunkach.  Czym 
te dwa pojęcia się róŜnią?, co to są warunki trudne, a co uciąŜliwe? 
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Adam Jandała  -  Kierownik Wydziału Edukacji  
 
- Warunki trudne i uciąŜliwe są określone w rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej. Nie 

jestem wstanie wymienić tych wszystkich warunków bo jest ich bardzo duŜo. To jest np.: praca 
z młodzieŜą niepełnosprawną. W szkole specjalnej nauczyciele mają dodatek za trudne 
warunki. JeŜeli są dzieci, które mają dodatkowe schorzenia, a jest ich dwójka w oddziale to 
wtedy nauczyciel pracuje w warunkach uciąŜliwych.  Rolą organu prowadzącego jest określić 
wysokość tego dodatku.  

- Oddział specjalny jest w Przedszkolu Nr 7 i tam nauczyciele mają dodatki za trudne warunki 
pracy dlatego teŜ musimy to w naszej uchwale ujmować.  

 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli nie ma więcej pytań to proszę o przegłosowanie tej uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/  w głosowaniu nie brał działu radny B. Staśko, 

 radna A. Horzelska- Matyja, 
 radna M. Kędzierski, radny A. Krugły 

 
  

 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1  radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę 
 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących Rady. 
- Zgodnie z uchwałą Nr XXVIII/366/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie powołania i 

ustalenia składu osobowego Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów do Nagrody 
Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź w skład zespołu 
wchodzą następujący radni: Teresa Kocot, GraŜyna Strączek, Andrzej Świątek, Danuta 
Walczak, Leszek Lasota.  Czy państwo radni potwierdzają swój akces do pracy w zespole? 

 
Członkowie Zespołu wyrazili zgodę. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje zgłoszenie kandydata do nagrody miasta – Stanisława Michalskiego/ 
- /Odczytuje zgłoszenie kandydata na Honorowego Obywatela Miasta _ A. Green’a./ 
- /Odczytuje pismo radnego Mirosława Kędzierskiego w sprawie pani W. Kozieł./ 
- /Odczytuje ./ 
- /Odczytuje zaproszenie na I Międzynarodowy Kongres Inicjatyw Gospodarczych./ 
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- /Odczytuje zawiadomienie o wszczęciu postępowania przez Wojewodę Śląskiego w sprawie 
uchwały nr LVIII/811/2005  dotyczącej zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czeladź./ 

- /Odczytuje odpowiedź z ZBK na interpelację radnej Z. Bazańskiej./ 
- /Odczytuje zaproszenie na święto 11 Listopada/ 
- /Odczytuje pismo rodziców G3 w sprawie polepszenia warunków w jakich uczą się dzieci./ 
- /Odczytuje pismo w sprawie rezygnacji radnej A. Jachimczak-Kluk z funkcji członka Komisji 

ds. Gospodarczych i Integracji z UE./ 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W powiecie informację międzysesyjną przekazuje się wraz z materiałami sesyjnymi, zaś 

róŜnicę pani Starosta omawia brakujący tydzień i odpowiada na pytania. MoŜe warto 
przeanalizować taką formę. Myślę, Ŝe to jest jakieś rozwiązanie, aby przyśpieszyć obrady 

 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli juŜ mówimy o zwyczajach to np. w Będzinie radni w ogóle nie dostają, a jedynie czyta 

prezydent, w KZK GOP nie ma nic. Nie ma potrzeby aby informować o wszystkim. Kiedyś był 
tylko rozdawany i czytany, teraz państwo chcą coraz więcej. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Informacje sesyjne są od czerwca 2001r. na wniosek klubu radnych SLD. Myślę, Ŝe moŜe być 

w skrzynkach na dwa dni przed sesją i bez czytania. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W skrzynkach nie zawsze państwo odbieracie 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zainteresowani odbiorą. 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zastanowię się nad ta propozycją. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przypominam o poczcie sztandarowym na dzień 11 Listopada. 
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Dot. pkt. 13 - porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie LIX Sesji Rady Miejskiej. 
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